
 
      Referat bestyrelsesmøde I Nordstjernen 
                 Mødetid: Mandag d. 27/5-2024 kl. 17-19 

Mødested: Nordstjernen 
Deltagere: Kristian Haupt Madsen, Sofie 
Bylov, Nan Jørgensen, Signe Birksø 
Schneekloth, Birgitte Hildebrandt,suppleant Jeppe Lynge Fønsskov,  
Henri Larsen, Lise Wegge og Heidi Gram.  
Afbud: Suppleant Lars Sommer 
 

Nr. Punkt: B: Beslutning D: Drøftelse O: Orientering 
 

 

1. Suppleanter/ændring af vedtægter: B 
Det besluttes at ændre i § 5 konstituering. 
Det besluttes at suppleanter indtræder, når der er afbud 
fra en forældrerepræsentant. Det er først-valgte suppleant 
der først bliver kontaktet. Det besluttes samtidig at 
suppleanter deltager i første møde efter konstitueringen.  
 
  

 

2. Dialogmøde/FOLA 
Kristian informerer angående dialogmødet, hvor der  
blev talt om: Hvad er de vigtigste elementer i et godt 
børneliv i skole og dagtilbud?  
Hvad skal vi fremover særligt prioritere i skole og 
dagtilbud? - Hvad vil vi kunne gøre mindre af?  
- Hvad skal vi bevare? - Hvad skal vi gøre mere af? 
 
Nan fortæller om mødet FOLA havde arrangeret på 
teateret. Der var flest repræsentanter fra Nordstjernen, 
men det var et godt møde. FOLAs bedste råd var at  
samle sig i bestyrelserne. FOLA vil gerne hjælpe dem i 
gang med det. Der bliver talt om at skabe opmærksom  
fra forældrene, være aktivister med skilte til 
byrådsmøderne. FOLA anbefaler at holde sig til 3 emner: 
Vikar-budget, nedlægning af stillinger og hvor er 
kvaliteten, hvis der  
sker yderligere. Der bliver nedsat et udvalg på 2 fra 
bestyrelsen, der kan handle imellem bestyrelsesmøderne, 
ellers vil det tage for lang tid i forhold til organisering og 
det praktiske. 
Der blev snakket om at vi skal fortælle hvad vi gerne vil 
have som forældre! Hvordan gør vi forældrene 
opmærksomme på hvilke konsekvenser besparelsen kan  
få for børn og medarbejdere. 
 
 

 

3. Årshjul 
Kristian lægger nye datoer ind for resten af året. Næste 
punkt bliver afhentning af børn: Hvor gammel skal man 
være for at hente søskende. Februar skal det besluttes 
hvordan generalforsamlingen skal afholdes.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 



 
4. Frokostordning  

Det vedtages at frokostordningen fortsætter. 
 

 

5. Status på samling af forældrebestyrelser 
Se punkt. 2 
 

 

 
6. 

Forældrebestyrelsernes synlighed (f.eks. på AULA) 
Der drøftes bestyrelsens synlighed og det besluttes at 
formandens mailadresse lægges på hjemmesiden. Resten 
af bestyrelsen kan kontaktes via AULA. Formanden gør 
opmærksom på AULA, at der ligger referat på 
hjemmesiden, når der har været afholdt møder.  
 

 

7. Status på + svar angående legepladsen 
Vand på legepladsen er ikke en nem løsning, bliver givet 
som svar på brevet der blev sendt videre op. Jeppe som  
er suppleant, har kendskab til dette og vil se på en 
løsning. Vi tager det op til næste bestyrelsesmøde.  
Vi tager billeder af legepladsen når der står vand for at 
dokumentere.  
 
 

 

8. Evt. Der bliver talt om opslag på AULA fra forældre der 
efterlyser tøj.  
 

 

 
 

  

 

  


